

Title (en)
Candlelight.

Title (de)
Kerzenleuchte.

Title (fr)
Bougie.

Publication
EP 0441768 A1 19910814 (DE)

Application
EP 91890018 A 19910130

Priority
AT 25790 A 19900207

Abstract (en)

A candle light has a beaker-shaped container (1) in which there is provided a filling (2) consisting of a candle substance with a wick (5). The container (1) can also have a cover (3) with air inlet openings (4). In order to achieve complete combustion of the candle substance, the wick (5) is assigned approximately along the lower third of its length at least one adjoining short wick (6), the wicks (5, 6) being held by clamping lugs (8) of a small baseplate (7).

Abstract (de)

Eine Kerzenleuchte weist ein becherförmiges Behältnis (1) auf, in dem eine aus einer Kerzenmasse mit Docht (5) bestehende Füllung (2) vorgesehen ist. Das Behältnis (1) kann auch einen Deckel (3) mit Lufteintrittsöffnungen (4) besitzen. Um ein vollständiges Ausbrennen der Kerzenmasse zu erreichen, ist dem Docht (5) etwa entlang des unteren Drittels seiner Länge wenigstens ein anliegender Kurzdocht (6) zugeordnet, wobei die Dochte (5,6) durch Klemmlappen (8) eines Bodenplättchens (7) gehalten sind. <IMAGE>

IPC 1-7
F21S 13/12

IPC 8 full level
F21S 13/12 (2006.01)

CPC (source: EP)
F21S 13/12 (2013.01)

Citation (search report)
[A] EP 0098606 A2 19840118 - EIBEL KARL GMBH CO KG [DE]

Cited by
EP2955436A1; US4897476A; AT515798A4; AT515798B1; WO2004046608A1; WO0155637A1

Designated contracting state (EPC)
BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0441768 A1 19910814; EP 0441768 B1 19940413; AT 396788 B 19931125; AT A25790 A 19930415; DE 59101344 D1 19940519;
DK 0441768 T3 19940725; ES 2051582 T3 19940616

DOCDB simple family (application)
EP 91890018 A 19910130; AT 25790 A 19900207; DE 59101344 T 19910130; DK 91890018 T 19910130; ES 91890018 T 19910130